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T.C. 

KEPEZ BELEDĠYESĠ 

MECLĠS BAġKANLIĞI 

 

SEÇĠM DEVRESĠ  :31.03.2019 

TOPLANTI TARĠHĠ :01.08.2019 

TOPLANTI DÖNEMĠ :OLAĞAN 

TOPLANTI GÜNÜ  :PERġEMBE 

 

TOPLANTI TUTANAĞI 

(HERKESE AÇIK OTURUM) 

5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca AĞUSTOS 2019 Olağan Meclis 

Toplantısı 01.08.2019 tarihinde tek oturum halinde toplanmıĢtır. 01.08.2019 tarihli Meclis 

Toplantısında Meclis Üyesi Ruhi AKKOYUN haricinde tüm Belediye Meclis Üyelerinin 

hazır bulundukları görülmüĢtür.  

 

2019 AĞUSTOS AYI OLAĞAN MECLĠSĠ 

 

BĠROL ARSLAN: Yoklamamız yapıldı. Yeterli çoğunluğumuz var. Değerli arkadaşlarım İyi 

Parti Grubu’ndan Sayın Ruhi AKKOYUN bir sağlık sorunu yaşıyor. Kendisi şuan hastanede. 

Bugün mazeret bildirdiği için aramızda değil. Şahsım ve tüm belediye meclis üyesi 

arkadaşlarıma Sayın Ruhi AKKOYUN’a geçmiş olsun diyerek başlamak istiyorum. Ağustos Ayı 

Olağan Meclis Toplantımızı açıyorum değerli arkadaşlar. Değerli Meclis Üyelerimiz ve bizleri 

canlı yayında izleyen sayın halkımız meclis gündemine geçmeden öncelikle Temmuz ayının 

genel bir değerlendirmesini yapmak istiyorum. Okulların yaz tatiline girmesi ile birlikte karneni 

getir başkan amcandan kitabını al kampanyası ile çocuklarımızı hem ödüllendirdik hem de kitap 

okuma alışkanlığı kazandırmaya destek olduk. 116 (yüzonaltı) öğrencimizin getirdikleri 

karnelerine bakarak onları tebrik ettik. Sonra da onlara kitap armağan ettik. Kepez Halk 

plajımızda mavi bayrak kriterlerini yerine getirerek 2019 yılında bir çevre ödülü olan mavi 

bayrağımızı aldık değerli arkadaşlar. Bizim dönemimizde demokratik ve katılımcı demokrasi 

anlayışımız egemen olacaktır. Halk ile aramızda şeffaf ve güçlü iletişim kurmak için söz 

verdiğimiz gibi halk günü düzenledik. İlkini gerçekleştirdiğimiz halk günü ile halkımızın istek ve 

sorunlarını dinledik. Bu günü canlı yayın ile aramızda olamayanların da izlemesini sağladık. 

Halk günümüzden sonra esnaf günümüzü de gerçekleştirdik. Esnaf dostlarımızın yoğun ilgi 

gösterdiği toplantımızda esnaflarımız sorunlarını anlattı. Biz de kendilerine her türlü kolaylığı 

sağlamayı ve sorunlarını çözmede göstereceğimiz tutumu paylaştık. Değerli meclis üyeleri 

Gelibolu Yarımadasındaki şehitliğimize her hafta Salı ve Perşembe günleri halkımızı oralara 

ücretsiz ziyaretlere götürdük. Spor kursları ve yaz kursları gibi faaliyetler çocuklarımızın ve 

gençlerimizin sosyalleşmesi, yeteneklerinin farkına varılması için çok önemlidir. Huzur içinde 

bir arada yaşama kültürünün çocuklarımıza erken yaşta aşılamak onların barışçıl ve özgür 

bireyler olması için düzenlediğimiz yaz spor okullarımız 17 Haziran – 29 Ağustos tarihleri 

arasında 17 (onyedi) branş ve 939 (dokuzyüzotuzdokuz) öğrenci ile devam ediyoruz. Eğitim ve 

öğretim yılı yılsonu etkinliği olarak düzenlenen Belediyemiz kreşlerinin karne ve diploma 

törenlerine meclis üyelerimiz ile birlikte katıldık. Çocuklarımızın mutluluğuna ve heyecanına 
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ortak olduk. Gelecek nesiller özgür bir birey olarak yetişiyor. Yüzlerindeki aydınlığı görmek 

geleceğimiz için beni çok umutlandırdı. Kreşlerimizdeki tablo çok mutluluk vericiydi. Bizim 

yerel yönetim anlayışımız; çoğulcu demokrasiyi ve katılımcılığı esas alır. Belediyemiz bir arada 

huzurlu yaşamın güvencesi olacaktır. Beldemizi keyifli ve günübirlik kararlarla yönetmemek, 

kamu yararı ve hukukun üstünlüğü ilkesine göre yönetmek, halkın belde yönetimine doğrudan 

katılmasına olanak sağlayacak olan kent konseyimizi kurduk. Kent konseyimizin kurucu 

başkanını ve kurucu yürütme kurulunu halkımızın yoğun katılım gösterdiği bir seçimli toplantı 

sonucu belirledik. Yeni seçilen kent konseyi başkanımıza Sayın Orhan SÖNMEZ’e ve yürütme 

kurulunun saygıdeğer üyelerine yapacakları çalışmalarda şimdiden başarılar diliyorum. Kepez 

panayırını, Kayısı Şenliklerimizle aynı tarihte 3-11 Temmuz tarihleri arasında Kepez 

Meydanında yaptık. Halkımızın ve esnafımızın olumlu gelirleri doğrultusunda panayırımızı 

geleneksel hale çevirmeyi düşünüyoruz. Panayırımızın bir sonraki yıl için şimdiden yoğun 

taleplerin geldiğini de buradan özellikle belirtmek istiyorum. 25’inci Kepez Kayısı Festivalinde, 

Toplu Sünnet Töreni ve gecesinde halk müziği sanatçımız Sayın Suzan KARDEŞ konseri ile 

coştuk ve hep birlikte eğlendik. Bu arada 658’nci Tarihi Kırkpınar Büyük Yağlı Pehlivan 

Güreşlerine Kepez Belediyesi ve Kepez Spor olarak 12 (oniki) sporcu ile katılımını sağladık. 

Kırkpınar’da er meydanında deste orta boyda Kepez Spor alt yapımızda yetişen sevgili Emre 

AYYILDIZ birinci oldu. Kırkpınar da birinci oldu. Başarılı sporcumuzu ve Kepez Spor Güreş 

Hocamızı antrenörümüz Mehmet PEHLİVAN’ı buradan tebrik etmek istiyorum. Kayısı 

Şenliklerimize dahil olan bir başka etkinliğimiz de 4’üncü Satranç Turnuvamızdı. Gerek İl 

dışından gerekse Çanakkale’den gelen çocuk, genç ve satranç tutkunu 180 (yüzseksen) katılımcı 

ile Satranç Turnuvamızı gerçekleştirdik. Uluslararası Troya Halk Dansları Kepez gösterisine 13 

(onüç) ülkeden gelen 1.100 (binyüz) dansçı katıldı. Öncelikle Mustafa Kemal ATATÜRK’ün 

anıtına çiçek sunumu, ardından mehteran takımı ile Atatürk Caddesi boyunca rengarenk bir 

kortej düzenledik. Coşkulu kalabalık, akşam da Özgür Kepez Konser Alanında yaklaşık 4 (dört) 

saat boyunca 25 (yirmibeş) ayrı grubun halk dansları gösterilerini halkımıza sundular. Büyük bir 

coşku yarattı. Değerli arkadaşlarım Belediyelerde kurum dışı hesap vermek 3 (üç) şekilde 

gerçekleşir. Merkezi Yönetime, Sayıştay’a ve halka. Biz Kepez Belediyesi olarak her türlü 

harcamamızda şeffaf ve hesap verebilir olacağız. Şimdi sizlere son aylarda düzenlemiş 

olduğumuz etkinliklerin harcamaları ile ilgili bilgiler vermek istiyorum. Evet, şu anda ekranda 

19 Mayıs’ta 51’ncisini düzenlediğimiz Kepez Büyük Yağlı Pehlivan Güreşlerinin bütçesini 

görüyorsunuz. 2018 yılında 350.844,00 (üçyüzellibinsekizyüzkırkdört) TL ile düzenlenmiş olan 

güreş etkinliği 2019 yılında tasarruf tedbirlerimizin hayata geçmesi ile birlikte 239.000,00 

(ikiyüzotuzdokuzbin) TL bütçe ile bu organizasyonu gerçekleştirdik. Yine Kayısı Festivalimiz 

2018 yılında 278.480,00 (ikiyüzyetmişsekizbindörtyüzseksen) TL ile düzenlenen bu 

organizasyonu tasarruf ederek bu yıl 105.000,00 (yüzbeşbin) TL’ye gerçekleştirdik. Ayrıca en 

son yaptığımız ve 13 (onüç) ülke 1.100 (binyüz) dansçının katıldığı 2. Troya Uluslararası Halk 

Dansları Festivali’nin Belediyemiz Bütçesine de karşılığı 12.100,00 (onikibinyüz) TL ile 

gerçekleşti. Böyle büyük bir organizasyonu 12.100,00 (onikibinyüz) TL harcayarak 

gerçekleştirdik. Değerli meclis üyeleri bir de yaya geçişleri ilgi sizlere bilgi vermek istiyorum 

sizlere. Bu konuda son zamanlarda bir yanlış anlaşılma var. Bu konuya özellikle açıklık getirmek 

istiyorum. Bakanlık 2019 yılını yaya öncelikli trafik yılı olarak ilan etti. Bu nedenle Beldemizde 

standart uzaklık ölçülerine uymayan yaya geçitleri Valilik İl Trafik Komisyonunca alınan kararla 

iptal edildi. Standartlara uygun olan yaya geçitleri ikon çizilerek uzaklıkları da ayarlandı. Gerekli 

düzenlemeler yapılarak kullanıma sunuldu. İklim değişimi hız kazandı. Ülkemizin çeşitli 
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yerlerinden gelen sel haberleri iklimin değişikliklerini maalesef doğuruyor. Selde hayatını 

kaybeden Allah’tan rahmet, ailelerine sabır diliyorum.  Bu kayıpların ülkemizde manevi ve 

maddi olarak vermememiz adına doğanın sesine kulak vermek ve doğanın sesi olmak 

zorundayız. Arkadaşlar en önemli gündemimiz Kazdağları. Havamız, suyumuz, toprağımız geri 

dönüşümü olmayacak şekilde zehirlenecek. Şimdi dur demezsek yok olacak. Altında 250.000 

(ikiyüzellibin) şehidimizin yattığı bu topraklarda siyanürle altın aranmaz. Bizler de buna 

müsaade etmeyeceğiz. Bu bir parti meselesi asla değildir. Bu bir memleket meselesidir. 

Yapılacak vahşi madencilik sonucunda siyanürle birlikte açığa çıkacak ağır metaller, civa, 

arsenik, kurşun vb. havaya karışarak çevremizi yok edecek. Siyanür yer altı sularına karışarak 

sadece Çanakklale’yi değil tüm Marmara bölgesini etkileyerek eko sistemi bozacak. Yaşayan 

tüm canlıları öldürecek. Sizleri tüm Çanakkale’yi, tüm Türkiye’yi Kazdağları’nın sesi olmaya 

davet ediyorum. Buradan açıklama yapan yetkililere sesleniyorum. Balaban Kirazlı bölgesi 

dünya mirası Kazdağlarından ayrı düşünülemeyecek eko sistemin bir parçasıdır, eteğidir. Burada 

yaşayan tüm canlıların ve insanların seslerine lütfen kulak verin. Burası bizim yaşam alanımız. 

Anayasamızın 56. maddesine göre her insan sağlıklı ve dengeli çevrede yaşama hakkına sahiptir. 

Hakkımızı arıyoruz. Sonradan yanlışlık yaptık, pardon ihanet ettik deme lüksüne sahip değiliz. 

Herkesi duyarlı olmaya ve Kazdağlarına sahip çıkmaya davet ediyoruz. Kazdağları hepimizin. 

Değerli Meclis Üyelerimiz Belediyemiz Meclisinin 2019 Haziran Ayı Olağan Meclis Toplantısı 

Tutanakları, 20.06.2019 tarihinde gerçekleştirdiğimiz Haziran Ayı Olağanüstü Meclis 

Toplantısına yetişmediği için okunduğu kabul edilmemişti. Ancak tarafınıza Ağustos Ayı Meclis 

gündemi tebliğ edilirken hem Haziran Ayı Olağan Meclis Toplantısının hem de Olağanüstü 

Meclis Toplantısının tutanakları gönderilmiştir. Bu nedenle 12.06.2019 tarihinde 

gerçekleştirdiğimiz Haziran Ayı Olağan Meclis Toplantısı Tutanaklarını hem de 20.06.2019 

tarihinde gerçekleştirdiğimiz Haziran Ayı Olağanüstü Meclis Tutanaklarının okunmuş olduğunu 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Evet, okundu kabul ediyoruz arkadaşlar ve gündemimize 

geçiyoruz. Buyurun.  

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN:   

 GÜNDEM: 

1.  Beldemiz 2 Nolu Boğazkent Taksi Durağının taşınması hususunun görüşülmesi, 

2.  Memur boş kadro ve derece değişikliği hususunun görüşülmesi, 

3.  Akıllı su sayaçları ve mekanik su sayaçları hususunun görüşülmesi, 

4.  Belediyemize ait hurda araçların satışı için Belediye Başkanına ve Belediye Encümenine 

yetki verilmesi hususunun görüşülmesi, 

5. Belediyemiz Meclisi’nin 09.04.2019 tarih ve 2019/74 sayılı kararı ile İmar ve Bayındırlık 

Komisyonu’na sevk edilen, Beldemiz Çınarlı Köyü Pafta: H16C-18B-4D, Parsel: 1675’de 

kayıtlı taşınmaza ilişkin Çanakkale İdare Mahkemesinin 2018/494 Esas Sayılı davada 

06.02.2019 tarihli kararının görüşülmesi, 

6. Serbest Dalış Dünya Rekortmeni, sporcu Derya CAN’ın 24.07.2019 tarihli talebi üzerine, 

Belediyemiz Halk Plajında bulunan karavan alanındaki 1 (bir) adet karavan yerinin Derya 

CAN’a ücretsiz olarak tahsis edilmesi hususunun görüşülmesi, 

7.  Belediyemiz Meclisinin 2019 Eylül ayında yapacağı toplantı gün tespiti, 

8.  Kapanış. 

 

BĠROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Şimdi ek önergelerin okunması gerekiyor. Buyurun. Ve 

ayrı ayrı oylayacağız.  
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BURÇĠN SOYSAL: Önerge bir, Meclis Başkanlığına. 06.12.2012 tarih ve 28489 Sayılı Resmi 

Gazetede yayınlanan 6360 Sayılı On Üç İlde Büyükşehir Belediyesi ve Yirmi Altı İlçe 

Kurulması ile Bazı Kanun ve Kanun Hükmünde Kararnamelerde Değişiklik Yapılmasına Dair 

Kanun'un 17. maddesi ile 5393 Sayılı Belediye Kanununun 14. maddesi “Gerektiğinde, Sporu 

teşvik etmek amacıyla gençlere spor malzemesi verir, amatör spor kulüplerine ayni ve nakdi 

yardım yapar ve gerekli desteği sağlar, her türlü amatör spor karşılaşmaları düzenler, yurt içi ve 

yurt dışı müsabakalarda üstün başarı gösteren veya derece alan öğrencilere, sporculara, teknik 

yöneticilere ve antrenörlere Belediye Meclis Kararıyla ödül verebilir. Belediyelerin bu bent 

uyarınca, sporu teşvik etmek amacıyla yapacakları nakdi yardım bir önceki yıl genel bütçe vergi 

gelirlerinden belediyeleri için tahakkuk eden miktarın binde oniksini geçemez” şeklinde 

değiştirilmiş olup; Bu itibarla Edirne Tarihi 658. Kırkpınar Yağlı Pehlivan Güreşlerinde DESTE- 

2 (Deste Orta) Boy birincisi olan, Kepez Spor Güreşçisi Emre AYYILDIZ'a ödül verilmesi 

hususunun sayın meclis heyetince görüşülerek gerekli meclis kararının alınmasını arz ve teklif 

ederim. 01.08.2019 Sayın Burçin SOYSAL  Belediye Meclis Üyesi.  

BĠROL ARSLAN: Değerli Meclis Üyeleri birinci ek önergemizi gündemimize alınmasını 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

BURÇĠN SOYSAL: Önerge iki, Meclis Başkanlığına Beldemiz Hamidiye Mahallesinde yer 

alan “Atatürk’ün Cumhuriyeti Parkı”nın isminin uzun olması ve cümle düşüklüğüne sebebiyet 

vermesinden ötürü, 5393 sayılı Belediye Kanununun 18’inci maddesinin (n) fıkrası uyarınca 

değiştirilerek “Atatürk Parkı” olması hususunun sayın meclis heyetince görüşülerek gerekli 

meclis kararının alınmasını arz ve teklif ederim. 01.08.2019 Sevim ÖZTÜRK AYGÖREN 

Belediye Meclis Üyesi.  

BĠROL ARSLAN: Değerli Meclis Üyeleri ikinci ek önergemizi gündemimize alınmasını 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

BURÇĠN SOYSAL: Önerge üç, Meclis Başkanlığına Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez 

Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: H16C-13C-4C, Parsel: 4226 parselin kuzeyinde kalan 

“Rekreasyon Alanına” ilişkin Çanakkale İdare Mahkemesinin 2017/1104 Esas Sayılı davada 

01.02.2019 tarihli kararının görüşülmesi. Konunun Meclisimizce incelenerek konu hakkında 

karar ittihazını arz ve teklif ederim. Birol ARSLAN Belediye Başkanı. 

BĠROL ARSLAN: Değerli Meclis Üyeleri üçüncü ek önergemizi gündemimize alınmayı 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.  

BURÇĠN SOYSAL: Önerge dört, Meclis Başkanlığına Belediyemiz 2019 Yılı Gelir Tarifesine 

ek olarak İmar ve Şehircilik Müdürlüğü başlığının altında yer alan  

 2.18 YERİNDE TESPİT ÜCRETİ                                                                                                                                                                        

g) Sıva Öncesi Elektrik Projesi Kontrol Ücreti (bağımsız bölüm başına) 30,00 TL                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                

2.20 YAPI KULLANMA İZİN BELGESİ                                                                                                                                                                        

Tarife - 2019                                                                                                                                                                        

0-2.500 m² - m²x3                                                                                                                                                                        

2.501 - 5.000 m² - m²x5                                                                                                                                                                        

5.001 - 10.000 m² - m²x6                                                                                                                                                                        

10.001 m² ve üzeri - m²x8                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
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*Bağımsız bölümlerin brüt m²'leri üzerinden hesaplanır.                                                                                                                                                                        

**Parseldeki toplam inşaat alanı üzerinden hesaplanır.                                                                                                                                                                        

***Tamamı (işyeri, otel, fabrika vb. dâhil) olan yapılarda m² değerine denk gelen ücretin %50 

fazlası alınır.                                                                                                                                                                        

****Karma kullanımlı binalarda işyeri olarak projelendirilen bağımsız bölümlerde m² değerine 

denk gelen ücretin %50 fazlası alınır. Gerekli Meclis Kararının alınmasını arz ve teklif ederim.  

Birol ARSLAN Belediye Başkanı.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

BĠROL ARSLAN: Değerli Meclis Üyeleri dördüncü ek önergemizi gündemimize alınmayı 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Teşekkür ederim. Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Gündemimizin birinci maddesi, Beldemiz 2 Nolu Boğazkent Taksi Durağının taşınması 

hususunun görüşülmesi. Buyurun.  

CEM MATARA: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Değerli Meclis Üyeleri bu konuda görüş beyan etmek isteyen var mı? Zabıta 

Müdürümüz bu konuda teknik bilgisini paylaştı. Talebi paylaştı.  

CEM MATARA: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Bu konuda görüş beyan etmek isteyen var mı? Buyurun.  

MEHMET NAĠR: Uygun olur Başkanım. Meydanda olması daha güzel olur.  

BĠROL ARSLAN: Teşekkür ederim. Evet, taksici esnafımızın bu konudaki talebini görüş beyan 

etmek isteyen? O halde oylarınıza sunuyorum. Değerli Meclis Üyeleri teklifi kabul edenler? Oy 

birliği ile kabul edilmiştir. Birinci gündemimiz hayırlı olsun. Gündem iki, memur boş kadro ve 

derece değişikliği hususunun görüşülmesi. Buyurun.  

YILMAZ ÜZDEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Evet arkadaşlar. Belediyemizin kadro yapısını baktığımızda şuanda hali 

hazırda teknik kadrolarımızın hepsinin dolu olduğunu görüyoruz. Ama idari kadrolarda boş 

kullanmadığımız kadrolar var. Örneğin 5 (beş) tane şoför kadromuz var. Bunların sadece iki 

tanesi dolu. Üç tanesi boş durumda. İleride teknik personel ihtiyacı doğabileceğini düşünerek bir 

şoför kadromuzu iptal ederek teknik kadromuzun açılmasını istiyoruz burada. Bu noktada 

benimde sizlerle paylaşmak istediklerim bunlar. Görüş beyan etmek isteyen var mı?  

MEHMET NAĠR: Başkanım bu konuda ihtiyacı var mı teknik kadroda? 

BĠROL ARSLAN: İleriki süreçte olabilir. Şu anda şoför kadrosunda var. İleride teknik kadroya 

ihtiyaç duyulabilir. Bu konuda beyan görüş etmek isteyen diğer arkadaşlar? Oylarınıza 

sunuyorum kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Değerli Belediye 

Meclis Üyesi arkadaşlarım gündemimizin üçüncü maddesine geçiyorum. Akıllı su sayaçları ve 

mekanik su sayaçları hususunun görüşülmesi. Buyurun. 

ÇAĞDAġ EGEMEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım bu konuyla ilgili sizlere bürokrat 

arkadaşlarımızın hazırlamış olduğu bir sunum var. Buyurun lütfen.  
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ÇAĞDAġ EGEMEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım şimdi iki firma ile, 

iki akıllı sayaç firması ile sözleşmemiz var. Bu firmalardan bir tanesi maalesef iflas etmiş. 

Kendilerine de ulaşamıyoruz. Bir tane firma var. O firma da sayaç bulundurma sıkıntısı yaşıyor. 

Vatandaşımız gittiğinde sayaç bulamama ya da kapalı olduğunu görüyor. Ve işleri geciktirmekte. 

Bu sorunun bir parçası, diğer parçası da teknik bir sorun var. Maalesef bu akıllı sayaçlar çok 

fazla arıza yapıyor arkadaşlar. Şu anda üç personelimiz ve bir araç gece 12:00’ye kadar sadece 

nöbetçi ve günde minimum 25 (yirmi beş) tane sayaç tamirine gidiyor bu arkadaşlar. Başka işleri 

güçleri yok. Tüm iş güçlerini akıllı sayaçların tamiratlarına harcıyorlar. Gece 12:00’ye kadar tabi 

ki burada en büyük mağduriyeti de sayın halkımız yaşamakta. Dolayısıyla başka firmalarla 

görüştük. Kepez’e davet ettik onları da. Ama maalesef bunu bir türlü başaramadık. Diğer 

Belediyeler ile yapmış olduğumuz görüşmelerde de diğer Belediyelerde de aynı sorunun yoğun 

bir şekilde yaşandığını görüyoruz. Dolayısıyla akıllı sayacın yanında mekanik sayacın da 

halkımızın kullanmasını sizlerin onayınıza sunuyoruz. Bu konuda bürokrat arkadaşlarımızın 

sunumu oldu. Ben paylaşım yaptım. Görüş beyan etmek isteyen varsa buyurun lütfen. Buyurun.  

VĠLDAN AKMAN: Başkanım bunları Belediye bünyesinde alamaz mıyız? Eceabat kendi 

bünyesinde satıyor akıllı saatleri. 

BĠROL ARSLAN: Buyurun. 

ÇAĞDAġ EGEMEN: Bilgi verdi.  

VĠLDAN AKMAN: Çünkü teknik desteği Belediyeler verdiği için Belediye bünyesinde olması 

daha mantıklı. 

ÇAĞDAġ EGEMEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Peki bunun satışı konusunda sayaç satışı konusunda bir araştırma yapalım. 

Bir komisyon kuralım. Komisyon da bu konuda bir çalışma yapsın. Buradaki maddeyi ne 

düşünüyorsunuz? Komisyon mu kuralım? Oylamasını yapalım mı? 

SERKAN KALE: Komisyon kurulsun.  

BĠROL ARSLAN: Tamam saatlerin satışı konusunda komisyon kuracağız. Bu konuda da 

komisyon kuralım mı yoksa oylayalım mı? 

MEHMET NAĠR: Şimdi şu şekilde Başkanım vatandaş mağdur olmasın bu durumda. Akıllıya 

da devam etsin.  

BĠROL ARSLAN: Akıllı devam ediyor zaten. Biz alternatif olarak akıllı sayaç yeni abonelikte 

mekanik sayaç kullanabilme alternatifini getiriyoruz biz burada. Vatandaşın beklemesini 

engelleme adına almış olduğumuz esasında ödeme garantisi olan Belediye adına birçok 

Belediyenin akıllı sayaca geçme talebi varken biz burada halkımızın mağduriyetini ve 

beklemesini önlemek adına bu kararı seçiyoruz arkadaşlar. Bunu da oylayabiliriz. Bunu da 

komisyona gönderebiliriz. Sayaç satma konusunda da tabi ki biz yasal prosedürü izleyeceğiz. 

Kuracağımız komisyon ne dersiniz arkadaşlar? Buyurun İsmail Bey.  
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ĠSMAĠL ÖZCAN: Halkımızda yoğun talep var. Bu konuda çok mağdur var. Akıllı sayacın 

tamiratı 6 (altı) ay uzuyor. Ve bunun yerine mekanik sayaç takmamız gerekiyor.  

BĠROL ARSLAN: Bunu en iyi Mehmet Bey bilir. Teknik konuda bize en doğru bilgiyi Mehmet 

Bey verir.  

ĠSMAĠL ÖZCAN: Biz kimseyi zorlamıyoruz sadece seçenek sunuyoruz.  

MEHMET NAĠR: Başkanım şu şekilde. 

BĠROL ARSLAN: Mikrofonu verelim. Arkadaşlar biri oradan mikrofonu lütfen Özgür Bey 

mikrofonu şey yapalım. Özgür Bey sizi böyle alalım mikrofonu konuşanlara verin.  

MEHMET NAĠR: Değerli Başkanım, değerli meclis üyeleri bu konuya geçerken Belediyenin 

kiraya veren kiracılarla ve ev sahiplerin mağduriyeti düşünülür. Şimdi kiracı kullanıyor 

kullanıyor basıp gidiyor. Belediyenin parası kaybolmuyor. Fakat ev sahibine yükleniyor. Yeni 

kiracı geldiği zaman borç görünüyor. Borcu ödemeden de suyu açılmıyor. Mağdur oluyorsa bu 

mağduru giderilinceye kadar mekanik olur.  

BĠROL ARSLAN: Evet oylama yapalım mı? Komisyona mı havale edelim arkadaşlar?  

MEHMET NAĠR: Burada görüşüyoruz zaten komisyona bilmiyorum gerekir mi gerekmez mi?  

BĠROL ARSLAN: Buyurun Halil Bey.  

HALĠL UYANIK: Başkanım şimdi komisyona göndermeye bana göre gerek yok. Şundan gerek 

yok. Burada vatandaşa alternatif sunuyoruz. Akıllı sayaç almak isteyen 1,75 liraya suyu 

kullanacak. Mekanik sayaç takan 2,50 liraya kullanacak. Vatandaş tercihini yapmalı. Zorlayıp da 

illa ki elektronik akıllı sayaç takın diye vatandaşı zorlamaya gerek yok. Mekanik de takabilir 

isterse. Zaten biliyorsunuz ekonomik sıkıntılar da var. Vatandaşın en çok şikayet ettiği akıllı 

sayaç alımındaki parasal boyut.  

BĠROL ARSLAN: Peki. Teşekkür ediyorum.   

MEHMET NAĠR: Bir de Başkanım şu var. Normal eğer kendi kullanıyorsa mekanik istiyor. 

Eğer kiraya veriyorsa kiracı kaçacak gibilerinden.  

BĠROL ARSLAN: Akıllı sayaç tercih ediyor.  

MEHMET NAĠR: Kiraya verecek çünkü o koşturmak istemiyor.  

BĠROL ARSLAN: Peki o halde oylarınıza sunalım. Değil mi arkadaşlar?  

ĠSMAĠL ÖZCAN: En iyisini vatandaşımız bilir.  

BĠROL ARSLAN: En iyisini vatandaşımız bilir. Teşekkür ediyorum. Dileyen vatandaşımız 

mekanik sayaç kullansın. Dileyen vatandaşımız da akıllı sayaç kullansın. Sunulduğu şekli ile 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. 

Arkadaşlar gündemimizin dördüncü maddesi. Belediyemize ait hurda araçların satışı için 

Belediye Başkanına ve Belediye Encümenine yetki verilmesi hususunun görüşülmesi. Buyurun.  
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RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Burada var mı yansıya koyuyor muyuz onları? Şimdi siz onları hazırlarken 

ben de paylaşayım. Çok değerli arkadaşlarım 8 (sekiz) tane aracımız 1 (bir) tane de 

motosikletimiz var. Devam edelim.   

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Değerli arkadaşlarım 8 (sekiz) araç, 1 (bir) motosiklet. Bu araçlar ömürlerini 

tamamlamışlar. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen var mı? Satabilirsek satmaya, satamaz 

isek hurdaya. Görüş beyan etmek isteyen? Buyurun.  

MEHMET NAĠR: Bunu alan çalıştırabilir mi? Sağlıklı olur mu? Ticari olarak. Tamiratını 

yaptırabilirse.  

BĠROL ARSLAN: Zannetmiyorum. Sanırım 2 (iki) tanesinin belki bir ihtimal ama diğerlerinin 

hiçbir çalışma şansı yok. Bunlar ömürlerini doldurmuşlar. Tabi ki garajımızda da yer kaplıyorlar. 

Orasını da rahatlama, boşaltma adına bu önergeyi getirdik. O halde araçların önce satışını 

olmuyorsa hurdaya ayrılmasını Belediye Başkanına ve Belediye Encümenimize yetki 

verilmesinin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Teşekkür ediyorum. Gündemimizin beşinci maddesi. Belediyemiz Meclisi’nin 09.04.2019 tarih 

ve 2019/74 sayılı kararı ile İmar ve Bayındırlık Komisyonu’na sevk edilen, Beldemiz Çınarlı 

Köyü Pafta: H16C-18B-4D, Parsel: 1675’de kayıtlı taşınmaza ilişkin Çanakkale İdare 

Mahkemesinin 2018/494 Esas Sayılı davada 06.02.2019 tarihli kararının görüşülmesi. Buyurun.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Komisyonumuzdan. 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Komisyon kararını kim okuyor?  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Komisyon Başkanımız okusun.  

SEVĠM ÖZTÜRK AYGÖREN: Kepez Beldesi, Çınarlı Köyü 1675 parsele ilişkin Çanakkale 

İdare Mahkemesi’nin 2018/494 Esas Sayılı dava da 06.02.2019 tarihli kararının görüşülmesi. 

Kepez Belediye Meclisinin 09.04.2019 tarih ve 2019/75 sayılı kararı ile imar komisyonuna 

havale edilen mahkeme kararı incelenmiş olup, yapılan inceleme de mahkeme kararı 

doğrultusunda 1/5000 Ölçekli Nazım İmar Planının kabulüne 1/1000 Ölçekli İmar Planının 

iptaline Nazım Plan doğrultusunda uygun hale getirilmesi için Çevre ve Şehircilik Müdürlüğü’ne 

görüş sorulmasına 3194 Sayılı İmar Kanununun 8/b maddesine istinaden oy birliği ile karar 

verilmiştir. Belediye Meclisine arz olunur. 27.07.2019.     

BĠROL ARSLAN: Değerli Meclis Üyeleri komisyonumuzdan oy birliği ile gelmiş. O halde 

komisyonumuzdan geldiği şekli ile oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul 

edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Gündemimizin altıncı maddesi. Serbest Dalış Dünya Rekortmeni, 

sporcu Derya CAN’ın 24.07.2019 tarihli talebi üzerine, Belediyemiz Halk Plajında bulunan 
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karavan alanındaki 1 (bir) adet karavan yerinin Derya CAN’a ücretsiz olarak tahsis edilmesi 

hususunun görüşülmesi. Evet. 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Teşekkür ederim. Değerli Meclis Üyeleri Sayın Derya CAN Çanakkaleli 

hemşerimiz. Serbest dalış dünya rekortmeni milli sporcumuz. O bizim Çanakkale’nin Kepez’in 

gururu. Ve kendisine spor hayatında başarılar diliyorum. Çok kısa bir süre sonra da Ağustos ayı 

içinde bir derece için bir dalışı olacak. Dünya rekoru kırma adına bir dalışı olacak. Bu dalışta da 

kendisine başarılar diliyorum. Ve talebi, milli sporcumuzun talebi plaj alanımızda bir konteyner 

yeri ücretsiz olarak kendisine tahsisin böyle başarılı ve gurur veren sporcularımızın da Belediye 

olarak desteklenmesini ben öneriyorum. Ve bu konuda görüş beyan etmek isteyen var mı? 

Buyurun.  

VĠLDAN AKMAN: Bir sorum var Başkanım. Ne amaçla kullanmak istiyor. O yeri ticari amaçlı 

mı yoksa eğitim amaçlı mı kullanacak?  

BĠROL ARSLAN: Sayın Meclis Üyemiz orası plaj yeri zaten ticari alan değil öncelikle. Orada 

antrenman yapacak. Çünkü dünya rekor kırma adına bu ay sonunda bir derecesi var. Yani plaj 

alanında ticaret yapma şansımız yok. Orası sadece eğlence alanı, tatilcilerimizin ve 

karavancılarımızın karavanları ile tatil yaptığı alan. Tabi ücretli alan. Dolayısıyla kendisinin daha 

önceden hatırlarsanız Engelliler Derneğine böyle bir tahsiste bulunmuştuk. Bir tane özel 

sporcumuz var. Milli sporcu. O da Avrupa Şampiyonu Deniz Şevin ona tahsiste bulunmuştuk. 

Bugün de şimdi oylamamız üzerine milli sporcumuza böyle tahsisi hep birlikte oylayacağız. Bu 

konuda görüş beyan etmek isteyen başka arkadaşım var mı?  Peki, sunulduğu üzere Sayın Derya 

CAN’a Kepez Plajında bir karavan yerinin ücretsiz olarak kendisine tahsis edilmesin oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Evet değerli 

meclis üyelerimiz şimdi önergelerimize geçiyoruz. 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Gündemimizin yedinci maddesi arkadaşlar. Belediyemiz Meclisinin 2019 

Eylül ayında yapacağı toplantı gün tespiti. Buyurun.  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Evet arkadaşlarım 04 Eylül Çarşamba? 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Evet 04 Eylül Çarşamba Mehmet Bey? 

MEHMET NAĠR: Uygundur Başkanım.  

BĠROL ARSLAN: Halil Bey?   

HALĠL UYANIK: Uygundur Başkanım.  

BĠROL ARSLAN: Cumhuriyet Halk Partisi Grubu uygun mudur?  

ĠSMAĠL ÖZCAN: Uygundur Başkanım. 
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BĠROL ARSLAN: Saat?  

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Saat 15:00. Buyurun.  

HÜSEYĠN DALAKLI: Saati 16:00 yapabilir miyiz?  

BĠROL ARSLAN: Saati elbette 16:00 yapabiliriz. Arkadaşlar Hüseyin Bey’in 16:00 talebi var. 

Uygundur. Peki değerli meclis üyesi arkadaşlarım Eylül Ayı Meclisimizin 04 Eylül Çarşamba 

günü saat 16:00’d yapılmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul 

edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Ek önergelerimize geçiyoruz. Birinci ek önergemiz. 

06.12.2012 tarih ve 28489 Sayılı Resmi Gazetede yayınlanan 6360 Sayılı On Üç İlde Büyükşehir 

Belediyesi ve Yirmi Altı İlçe Kurulması ile Bazı Kanun ve Kanun Hükmünde kararnamelerde 

Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun'un 17. maddesi ile 5393 Sayılı Belediye Kanununun 14. 

maddesi “Gerektiğinde, Sporu teşvik etmek amacıyla gençlere spor malzemesi verir, amatör spor 

kulüplerine ayni ve nakdi yardım yapar ve gerekli desteği sağlar, her türlü amatör spor 

karşılaşmaları düzenler, yurt içi ve yurt dışı müsabakalarda üstün başarı gösteren veya derece 

alan öğrencilere, sporculara, teknik yöneticilere ve antrenörlere Belediye Meclis Kararıyla ödül 

verebilir. Belediyelerin bu bent uyarınca, sporu teşvik etmek amacıyla yapacakları nakdi yardım 

bir önceki yıl genel bütçe vergi gelirlerinden belediyeleri için tahakkuk eden miktarın binde 

oniksini geçemez” şeklinde değiştirilmiş olup; Bu itibarla Edirne Tarihi 658. Kırkpınar Yağlı 

Pehlivan Güreşlerinde DESTE- 2 (Deste Orta) Boy birincisi olan, Kepez Spor Güreşçisi Emre 

AYYILDIZ'a ödül verilmesi hususunun sayın meclis heyetince görüşülerek gerekli meclis 

kararının alınmasını arz ve teklif ederim. 01.08.2019 Sayın Burçin SOYSAL  Belediye Meclis 

Üyesi. Bu konuda görüş beyan etmek isteyen var mı? Buyurun Mehmet Bey.  

MEHMET NAĠR: Başkanım rakam nedir mesela? 

BĠROL ARSLAN: Hep birlikte buna karar vereceğiz. Buyurun Nejdet Bey.  

NEJDET UÇAR: Sayın Başkanım. Cumhuriyet Halk Partisi Grubu olarak Kepezli evladımıza 

bu başarısından dolayı 7.500,00 (yedibinbeşyüz) TL bir ödülle ödüllendirilmesini teklif ediyoruz.  

BĠROL ARSLAN: Peki teşekkür ediyorum Nejdet bey. Cumhuriyet Halk Partisi Grubu 

güreşçimize gururumuza 7.500,00 (yedibinbeşyüz) TL’lik nakdi, net bir ödül verilmesini teklif 

etti buyurun lütfen.  

MEHMET NAĠR: Uygundur Başkanım.  

BĠROL ARSLAN: O halde. 

SERKAN KALE: 10.000,00 (obnin) lira olsun Başkanım.  

BĠROL ARSLAN: Evet. Serkan Bey’den 10.000,00 (onbin) teklifi geldi. 

MEHMET NAĠR: Başkanım antrenöre de verelim. Geçmişte vermiştik. Ona da verilecek mi?  

BĠROL ARSLAN: Peki sunalım. Ben de antrenörün ödül almasını arzu ederim. Sadece sporcu 

değil, onu yetiştiren hocasına da bir destek olmamız lazım. Peki Nejdet Bey’in teklifi 7.500,00 
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(yedibinbeşyüz) TL, Serkan beyin 10.000,00 (onbin) TL, antrenörün konusunda bir önerisi olan 

var mı? Buyuru Mehmet Bey.  

MEHMET YAMAN: 7.500,00 (yedibinbeşyüz) TL güreşçimiz için uygun. Madem antrenörüne 

de katkıda bulunacaksak tamamı 10.000,00 (onbin)TL olsun. 2.500,00 (ikibinbeşyüz) TL 

hocaya, 7.500,00 (yedibinbeşyüz) TL sporcuya. 

BĠROL ARSLAN: Serkan Bey’in teklifi de tamamlanmış olacak. O halde çok değerli meclis 

üyesi arkadaşlarım sporcumuza 7.500,00 (yedibinbeşyüz) TL net, hocasına da 2.500,00 

(ikibinbeşyüz) TL net olmak üzere toplam da 10.000,00 (onbin) TL bir ödülle ödüllendirilmesini, 

nakdi yardım yapılmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Teşekkür ediyorum. Ek önerge iki, Meclis Başkanlığına Beldemiz Hamidiye Mahallesinde yer 

alan “Atatürk’ün Cumhuriyeti Parkı”nın isminin uzun olması ve cümle düşüklüğü sebebiyet 

vermesinden ötürü, 5393 sayılı Belediye Kanununun 18’inci maddesinin (n) fıkrası uyarınca 

değiştirilerek “Atatürk Parkı” olması hususunun sayın meclis heyetince görüşülerek gerekli 

meclis kararının alınmasını arz ve teklif ederim. 01.08.2019 Sevim ÖZTÜRK AYGÖREN 

Belediye Meclis Üyesi. Değerli Meclis Üyeleri bu konuda görüş beyan etmek isteyen var mı?  

SERKAN KALE: Ben bir şey söyleyebilir miyim Başkanım?  

BĠROL ARSLAN: Buyurun.  

SERKAN KALE: Öncelikle Atatürk’ün Cumhuriyeti güzel bir isim.  

BĠROL ARSLAN: Atatürk’ün Cumhuriyeti cümle düşüklüğü oluyor.  

SERKAN KALE: Bence güzel isim. Atatürk’ün Cumhuriyeti güzel bence duruşu güzel. 

Bilmiyorum. Fikir sizin. 

BĠROL ARSLAN: Sizin görüşünüz?  

MEHMET NAĠR:  Ya Atatürk olsun ya da Cumhuriyet. İkisi biraz uzun biri olsun yeter.  

BĠROL ARSLAN: Cümle düşüklüğü yarattığı için biz Atatürk Parkı olarak düşündük.   

MEHMET NAĠR:  Cumhuriyet de olur Atatürk de olur. İkisi de olur.  

BĠROL ARSLAN: İyi Parti’nin bu konuda fikri? 

HALĠL UYANIK: Başkanım gelen teklifi biz de kabul ediyoruz. Atatürk Parkı olması uygun.  

BĠROL ARSLAN: Daha sağlıklı. Cümle düşüklüğü. Atatürk’ün Cumhuriyet Parkı. Bu biraz 

cümle düşüklüğü yaratıyor. Atatürk Parkı daha böyle.  

SERKAN KALE: Cumhuriyet olduğu için benim hoşuma gider. Atatürk’ü biliyorsunuz 

seviyoruz.  Sevdiğimizden dolayı bence kalsa daha iyi olur diye düşünüyorum.  

BĠROL ARSLAN: Serkan Bey bu şekli kalmasını istiyor.  

SERKAN KALE: Ben bu şekilde kalması taraftarıyım.  

BĠROL ARSLAN: Peki arkadaşlar bu konu da görüş beyan etmek isteyen var mı?  
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GÜLHANIM KARCI BARĠKAN: Başkanım Atatürk Parkı olması daha uygun. Çünkü 

Atatürk’ün Cumhuriyeti konuşulduğu zaman çok doğru olmuyor. Atatürk’ün Cumhuriyeti. 

Cumhuriyet bir yönetim şekli aslında. Atatürk Parkı olarak düzeltilmesinden yanayım ben de. 

Cümle düşüklüğünden dolayı. 

BĠROL ARSLAN: Buyurun Nejdet Bey.  

NEJDET UÇAR: Sayın Başkanım biliyorsunuz ben o mahallede ikamet ediyorum. Sadece 

bizim şeyde değil bu, halktan da büyük tepki var parkın ismine. Aynısını söylüyorlar. Hatta daha 

şey yaparak söylüyorlar cümle düşüklüğünü. Yani Atatürk’ün Cumhuriyeti park şeyini 

kaybediyor burada. Atatürk’ün Cumhuriyeti ne demek diyorlar. Bunu göz önünde 

bulundurulmasını arz ve teklif ediyorum arkadaşlara. 

BĠROL ARSLAN: Peki. İsmail Bey söz istemişti.  

ĠSMAĠL ÖZCAN: Kurucu liderimiz bence Atatürk demek her şey demek. Atatürk deyince her 

şeyi kapsıyor bence.  

BĠROL ARSLAN: Peki. Başka görüş beyan etmek isteyen? O halde Serkan Bey’in önerisi 

mevcut haliyle kalması yönünde. Mehmet Bey?  

MEHMET NAĠR: Fark etmez Başkanım ikisi de olur.   

BĠROL ARSLAN: Peki o halde mevcut haliyle kalmasını önce oylayalım. Usulde bir hata 

yapıyor muyum? 

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi. 

BĠROL ARSLAN: Peki, Serkan Bey’in teklifini oylamaya sunuyorum. Mevcut haliyle 

kalmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Evet, not alalım arkadaşlar. Üç oldu. Üç tane 

mevcut haliyle kalması yönünde. Sevim Hanım’ın önergesini sunuyorum. Atatürk Parkı olarak 

değiştirilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Evet, oy çokluğu ile ikinci önergemiz 

kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Ek önerge üç. Meclis Başkanlığına Çanakkale İli, Merkez 

İlçe, Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi, Pafta: H16C-13C-4C, 4226 parselin kuzeyinde kalan 

“Rekreasyon Alanına” ilişkin Çanakkale İdare Mahkemesinin 2017/1104 Esas Sayılı davada 

01.02.2019 tarihli kararının görüşülmesi konunun Meclisimizce incelenerek konu hakkında karar 

ittihazını arz ve teklif ederim. Birol ARSLAN Belediye Başkanı. Buyurun Ramazan Bey. 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Peki Ramazan Bey öncelikle komisyona havale etmeden bu yerin 

başlangıçtan itibaren gelinen bu noktaya kadar olan özetini bize sunmanızı istiyorum. Meclis 

üyesi arkadaşlarımızda bu konu ile ilgili bilgilenmiş olsunlar.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Sene? 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: İhale oluyor.  
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RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: İhale oluyor. İnşaat oluyor.  

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Zamana yayılacak. 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Evet komisyona havale edilmesini istiyoruz burada doğru mu? 

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Evet değerli arkadaşlarım bu konuda görüş beyan etmek isteyen var mı? O 

halde önergede geldiği üzere gündemin ek üçüncü maddesinin komisyona havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Teşekkür ediyorum. Oy birliği ile kabul edilmiştir. Ek 

önerge dört. Meclis Başkanlığına, Belediyemiz 2019 Yılı Gelir Tarifesine ek olarak İmar ve 

Şehircilik Müdürlüğü başlığının altında yer alan; 

2.18 YERİNDE TESPİT ÜCRETİ                                                                                                                                                                         

g) Sıva Öncesi Elektrik Projesi Kontrol Ücreti (bağımsız bölüm başına) 30,00 TL                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

2.20 YAPI KULLANMA İZİN BELGESİ                                                                                                                                                                         

Tarife - 2019                                                                                                                                                                         

0-2.500 m² - m²x3 

2.501 - 5.000 m² - m²x5                                                                                                                                                                         

5.001 - 10.000 m² - m²x6                                                                                                                                                                         

10.001 m² ve üzeri - m²x8                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

*Bağımsız bölümlerin brüt m²'leri üzerinden hesaplanır.                                                                                                                                                                         

**Parseldeki toplam inşaat alanı üzerinden hesaplanır.                                                                                                                                                                         

***Tamamı işyeri (otel, fabrika vb. dahil) olan yapılarda m² değerine denk gelen ücretin %50 

fazlası alınır.                                                                                                                                                                         

****Karma kullanımlı binalarda işyeri olarak projelendirilen bağımsız bölümlerde m² değerine 

denk gelen ücretin %50 fazlası alınır. Gerekli Meclis Kararının alınmasını arz ve teklif ederim.  

Birol ARSLAN Belediye Başkanı. Buyurun. 
            

RAMAZAN GÜLTEN: Bilgi verdi.  

BĠROL ARSLAN: Evet bu konuda görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde 

önergenin plan ve bütçe komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy 

birliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ediyorum. Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım Ağustos Ayı 

gündemimizi tamamladık. Ek gündem maddelerimizin önergelerin görüşülmesini tamamladık. 

Meclisimize sunmuş olduğunuz katkılardan dolayı hepinize ayrı ayrı teşekkür ediyorum. Herkese 

sağlıklı, huzurlu, başarılı günler diliyorum. Sağlıcakla kalın. Hayırlı uğurlu olsun. 01.08.2019 

 

 

BİROL ARSLAN  BURÇİN SOYSAL  SEVİM ÖZTÜRK AYGÖREN 

BELEDİYE BAŞKANI MECLİS KÂTİBİ  MECLİS KÂTİBİ 


